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Защо говорим за това?

Защото обичаме животните!

Днес в Пловдив музикантът Петър Шипчанов заснел лисиче, което се разхождало из квартал "Кючук Париж". Много хора са изненадани - нали
лисиците са горски животни?

Днес обаче не е толкова странно да срещнеш лисица в града. В Англия например те са доста честа гледка, особено в предградията, където има
повече зеленина. Защо се получава така?

Лисиците са всеядни животни. Изобщо не са претенциозни към храната! Могат да ядат птици, могат да ядат мишки, могат да ядат безгръбначни и
дори горски плодове! Могат да ядат и остатъци от пица.

Градовете предлагат богата трапеза.
Освен това лисиците са доста пъргави, почти като котките. На един язовец ще му е много по-трудно да се оправи из човешките улици. Това значи, че
лисиците могат да изследват различни градски райони.

Много хора се радват, че лисиците им идват на гости. Толкова са симпатични! Помагат да се усетиш близо до природата. Други обаче се оплакват от
миризмата или от звуците, които издават през любовния сезон. По-важното обаче е, че лисиците не са опасни - няма да те ухапят, освен ако не ги
приклещиш в някой ъгъл. Като цяло са по-скоро полезни, защото унищожават плъховете.

У нас гледката на лисица в града е все още рядкост.
Но кой знае - може и тук да станат чести гости!
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